

中一自行分配學位申請最新安排

Updated arrangement for S1 Discretionary Places Application

1. 鑑於疫情發展，本校決定取消原定於 2022 年 3 月 19 日舉行的中一自行分配學位面試。

In view of the latest development of the epidemic, the school has decided to cancel the S1 Discretionary Places Interview scheduled for 19 March 2022.

2. 本校會按原訂的甄選面試名單機制，甄選出 200 名申請學生，並以提交錄像短片取代面試。**甄選名單將於 3 月 7 日(下午 1 時正)或以前在本校網站公布**，本校亦會以電話通知獲選學生。錄像短片的要求和注意事項，請見附錄。

As a replacement for the Interview, the school will shortlist 200 applicants according to the original interview selection mechanism. The selected applicants will be required to submit a video clip. **The list of selected applicants will be posted on the School website on or before 7 March (1:00 pm).** Selected applicants will also be informed by phone. Please refer to the Appendix for points to note for the submission of the video clip.

3. 收生準則及比重，將修訂如下：

The admission criteria and weightings have been revised as follows:

收生準則 Selection Criteria	比重 (百分比) Weighting (%)
學業成績 Academic Performance	60
錄像短片 Video Clip	20
課外活動 Extra-curricular Activities	10
服務 Services	5
專長 Talents and Skills	5

申請學生小五及小六操行須達 B 等或以上。

Only applicants with Grade B or above in Conduct in both Primary 5 and Primary 6 will be considered.

4. 家長如需要補交資料，可於 2022 年 3 月 4 日或之前，以電郵 (info@imsc.edu.hk) 或傳真 (2567-1338)遞交。補交資料上請註明申請編號及學生姓名。

If parents wish to provide us with any relevant documents, please send the scanned copy by email (info@imsc.edu.hk) or by fax (2567-1338) on or before 4 March 2022. Please state the application number and the name of the applicant on the copy.

港島民生書院

Munsang College (Hong Kong Island)

2022 年 2 月 16 日

中一自行分配學位申請最新安排
附錄：錄像短片的要求和注意事項

內容：	(學生在開始時必須先讀出其申請編號、英文姓名及就讀小學名稱) (1) 自我介紹 (1.5 – 2 分鐘) (2) 專長示範 (1 – 1.5 分鐘) ，可包括音樂、體育、藝術等。
語言：	英語
限時：	上限 3 分鐘，可以有剪接，但不用特別效果。
服飾要求：	校服
短片名稱：	3 位或 4 位數字之申請編號 + 英文全名(細楷) (例如： 001_chan_tai_man)
短片格式：	MP4
檔案大小：	不大於 250 MB
提交日期：	2022 年 3 月 14 日(下午 1 時正)前
提交方法：	上載至本校網站 (網址： www.imsc.edu.hk)

所有學生的錄像會於收生程序完結後銷毀。

Updated arrangement for S1 Discretionary Places Application

Appendix : Requirements and points to note for the submission of the video clip

Content:	(Students should read out their application number, English name, and the name of their current primary school at the beginning of the video clip.) (1) Self-introduction (1.5 – 2 minutes) (2) Demonstration of talents and skills (1 – 1.5 minutes), including music, sports, arts etc.
Language:	English
Time Limit:	A maximum of 3 minutes. Video editing is allowed, but no special effects are required.
Dress code:	School uniform
Name of video clip:	3-digit (or 4-digit) Application Number + Full English Name (small letter) (e.g. 001_chan_tai_man)
Video format:	MP4
File size:	Not bigger than 250 MB
Submission deadline:	Before 14 March, 2022 (1:00 pm)
Submission method:	To be uploaded to our School website. (Website: www.imsc.edu.hk)

All students' video clips will be destroyed after the student admission process has ended.